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JIIDETUL BtrIOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.598 116.03.2017

PROC ES VERBAL

Incheiat azi 16.03.2017 in sedinta ordinara a Consiliirlui local al comunei Saniob, stabilita prin
dispozitia primarului nr.55/10.03.2017 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al acestei instiiutii
publice, ora I 1.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko Stefun-
Adalbert, Erdei JozseJ, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Buzas roai-Nicolaie, Eritei Dinut-
Eugen, Torok lanos, (fngar Andrei-Ioan, Torok Emeric.

Nu a absentat nici un consilier.
Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef -primar si.d.na Mela lfttaria-Elena- secretar.
A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primarului, d-l inspector Kuin Nary Lorant.

S-a constatat ca sedinta este statutarl, participand l0 consilieri locali din totaiul de l0
consilieri in functie,

ORDINEA DE Zlz

Dl primar aratd cd, ordinea de zi a fost suplimentati cu ?nci trei puncte, care, in
punctul 5 din ordine a de zi,

D-l Erdei Jozsef - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus
Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei, la care i-a dat citire:

fapt, inlocuiesc

spre dezbaterea

1. Aprcbarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal al gedinfei ordinare din data de25.01.2017 .3. Proiect de hotarare privind aderarea Comunei Bory Ia Asocia{ia de Dezvoltare
Intercomunitari Biharia - S5lard, precum gi modilicarea pi comptetarea Actului Corrsiitutiv
qi a Statutului asociafiei.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii prin licitatie publicl a pajigtilor din
proprietatea privata a comunei Sffniob
5. Proiec't de hotarare privind delegarea gestiunii serviciului de salubrizare al comunei
Saniob prin concesiune.
6. Proiect de hotarare privind aprobarea. Planului de ocupare a functiilor publice din
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Saniob, pentru anul2017.

. 7. Proiect de hotarare privind trecerea unor imobile din domeniul public al comunei SAniob
in domeniul privat al comunei Sffniob, judetul Bihor.
8' Proiect de hota_rare privind aprobarea concesionirii spa(iilor cu destinafia de cabinet
medical, situate in Comuna Sffniob, satul Cenalos nr.88, in regim de turi/contraturl si satul
Ciuhoi nr.205, concesionare directa.
9' Proiect de hotarare prlvind aprobarea amplasxrii sta{iilor de autobus pentru
imbarcarea/debarcarea persoanelor prin curse publice regulate si curse special regulatd.
10. Proiect de h,otirfire privind aprobarea Planului de- analiza si acojerire a riscurilor in
domeniul situaliilor de urgenta,la nivelul comunei saniob, judeful Bihor.
11' Proiect de hotirAre privind aprobarea Planului de asigurare cu resurse umane, materiale
qi financiare necesare pentru gestionarea situafiilor de urgenfr.
12. Proiect de hotarare privind prezentarea nepOnfUtU nMMARULUI DE
INFORMARE PRIVIND STAREA ECONOMICA, SOCIALA SI DE MEDIU A COMUNEI
SANIOB PE ANUL 2016.
13. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului primarului comunei Saniob privind



situatia gestionarii bunurilor si inventarierea patrimoniului comunei la sfarsitul anului 2016.
14. Proiect de hotarare privind prezentarea rapoartelor de activitate pe anul 2016 ale
viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob.

. SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI:

15. Proiect de hotarare privind aderarea Comunei SAniob la Asocia{ia de Dezvoltare
IntercomunitarI,,REOSAL,
16. Proiect de hotarare privind intrarea in actionariatul S.C. COMPANIA REOSAL S.A.,
a comunei Saniob si virarea aportului in numerar la capitalul social la S.C. COMpANIA
REOSAL s.A. in suma de 700 lei, reprezentand o,loh din actionariat
17. Proiect de hotarare privind delegarea gestiunii serviciului de salubrizare a comunei
Saniob crtre operatorul Regional s.c. compania REosAL s.A. Borq

Diverse:
1. Solicitarea dr.Bandi Virgil,'medic veterinar de a primi un spatiu in localitatea Ciuhoi

nr.205.

Dl. Erdei Jozsef, presedintele de sedinfl supune la vot proiectul de hotdr6re privind ordinea de zi, cu
modificdrile ulterioare, adoptandu-se Hotararet nr.l}, cu t0 votu(i pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul
verbal al sedintei ordinare din 25.01.2017 pe care, pr.r"dirrt"l" dL sedinta l-a supus spre aprobarea
Consiliului local .

se Hotararea nr.13.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aderarea Comunei Borg la
Asocia{ia de Dezvoltare Intercomunitarl Biharia - Sllard, precum gi modificarea qi completarea
Actului Constitutiv qi a Statutului asociafiei, d-l primar prezinta expunerea de motive si proGetul de
hotarare.

Dl Erdei Jozsef pregedinte de gedinli, invitd la discu{ii.
Dl.Zatyko Stefan Adalbert, aratd, cd, av6nd in vedere ci noi deja am aprobat auditul cu ACOR, ne-am

grlbit, in ideea in care puteam s[ lucrlm prin asociafia noastrl. Dar vom vedea pe parcurs cum lucreazi cei
de la ACOR gi dacl nu suntem mulqumili, putem schimba.

Dl primar atatd cd nu s-a qtiut de iniliativa aceasta, altfel frceam ;i noi auditul cu ADI Biharia-S6lard.
dl. Preqedinte supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul trei al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotararea nr.l4, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri

La punctul patru din ordineii de zi, Proiect'de hotarare privind aprobarea inchirierii prin
Iicitafie pubtici a pajiqtitor din proprietatea privata a comunei Sffniob, dJ piimar prezintaproiectul de
hotarare qi raportul de specialitate qi aratl cd"pebaza cererilor crescitorilor dsanimaie.din fiecare sat, au
fost delimitate trupuri de p[gune. Pentru calcularea prefului chiriei, am avut sprijinul dlui ing.Szentmiklosy,
consilier zonal de la DADR Bihor, care in urma calculelor gi dupd ce a scdzut cheltuielile p. "*" le implici
amenajamentul pastoral, a stabilit un pref minim al chiriei de 350 leilha/an. Mai trebuie pl[tit, con^form
Codului fiscal, taxa pentru suprafata de teren, aferenta impozitului. Termenul de inchiriere, conform legii,
este intre 7 qi 10 ani. Faf[ de perioada anterioard de inchiriere, suprafala pdgunilor va fi mai *ur" ",aproximativ 10 %, lu6nd in considerare proprietatea stabilit[ prin Ordinul Prefectului.' Dl Erdei Jozsef, presedintele de sedinp, arutd, cd,materialul a fost studiat in cdhrul sedin{ei comisiilor
qi invita la discutii,

Dl Zatyko Jacint, viceprimar, in primul r6nd, vine cu propunerea ca s[ avem in vedere ca sumele
incasate din chiria plqunilor din cele 3 sate, si se intoarci sub formi de investilii tot in satele respective.



Dl Zatyko Stefan Adalbert, arrati, cd, deoarece mandatul acestui Consiliu este de 4 ani, din care un an
aproape a trecut, nu este de accord pentru termenul de 7 ani, deoarece este prea mult qi propune un termen
de maxim 4 ani, pentru a putea ca urm[torul Consiliu s[ vin[ cu reglementarile lor.

Dna secretar, aratd ci legislafia actual prevede obligatoriu un termen intre 7 qi 10 ani.
Dl Zatyko Stefan Adalbert, aratl cd, in aceste condilii, propune ca in caietul de

condifionat prelungirea contractului prin acte adilionale anuale, dupd verificarea comisiei
respectat toate prevederile contractuale.

Dna secretar, aratd c6, in condi{iile in care
poate rezilia inainte de termen.

Dl Zatyko Stefan Adalber! aratd, cd, qtie c6

sarcini s[ fie
c5 chiriaqul a

animale qi nu este aga ugor sI reziliezi un contract.
exploateze pftunea la maxim gi s[ o distrug[.

chiriagul nu a respectat clauzele contractuale, acesta se

la ora actualS sunt diverse probleme cu crescdtorii de
in plus, timp de 7 ani, cresc[torul de animale poate sd

Dna secretar, aratL cd nu are cum si distrugl piqunea daci respectd perioadele de pigunat
amenajamentele pastorale cuprinse in clauzele contractului, fiind qi interesul criscitorilor de animale
poatd beneficia de pdgune in condilii optime.

Dl Erdei Dinuf F.ugen, aratd, cd este de accord cu preful, dat ci termenul de platd a primei tranqe sd fie
mai tdtziu de 30 mai, deoarece nu este sigur cd vor intrasubvenfiile pdn[ atunci.

Dl primar atatd cdtermenele sunt itabilite prin lege, iar piatacfririei nu este condilionata de incasarea
subven(iilor, subvenfia fiind un sprijin pentru crescltorii de animale. Iar termenul de 7-10 ani este un
termen stabilit de lege, nu noi am inventat asta. In plus gi la APIA se cere, pentru a fr eligibile la subvenlie,
ca contractele s[ fie incheiate minim pe 7 ani.
' Dl Kiss Stefan Alexandru, intreab[, daci in viitor un t6nir doregte si acceseze un proiect qi are nevoie
de 20 de ha p[qune, cum rezolvlm problema, in condi{iile in care noi avem pdgunea data pe un termen at6t
de lung?' 

d-na secretar, aratd, cd in condiliile in care Consiliul nu mai are suprafa(a de p6;une, cresc6torul se
poate adresa qi asociafiilor de composesorate. La fel de bine, in cazul in care satele i;i infiin{au
composesoiatele in intregime, practic consiliul local nu avea ce gestiona.

Dl primar, aratd, c6", in cazul in care cei care vor inchiria p[qunea acum, vor dori s[ fac6 proiecte qi,
din cdte qtim chiar sunt vreo doui situa{ii dintre cei care au depus cereri la ora actuali, dace nu au
contractele incheiate pe 7 ani, nici nu vor fi eligibili.

Dl Kiss Stefan, aratd, cd acum atat se face cd se va aduce in situalie de monopol piqunea pentru 5-6
oameni gi daci vor mai fi gi allii care vor s[ lucreze, nu vor mai putea.

d-na secretar intreabd dacd se propune o rezewddin p[qune pentru posibile situafii viitoare?
DI Kis Stefan, aratd cd.nu asta propune, dar 7 ani este prea mult.
Dl primar, aratd, cd, populafia a fost inqtiinfatl, au fost afigate anunfuri in fiecare sat, iar persoanele

interesate s-au prezentat cu cereri.
dl. Zatyko Jacint, intreab[ dac[ preful chiriei se poate modifica pe parcursul celor 7 ani?
D-na secretar, aratd c[ preful chiriei se va putea majora in func{ie de indicele de infla{ie al fiec6rui an,

majorare care va putea fi aprobatl odati cu taxele gi impozitele stabilite pentru anii urmitori.
Dl Zatyko Stefan, aratd c5 pdnl la inchieierea contractelor, trebuie constituite o comisie care sI predea

terenurile ;i care si ia mlsuri pentru intrefinerea pIqunilor.' D-na secretar, aratd cil in prima fazd, este necesarl dispozilia primarului pentru constituirea comisiei
de licita{ie a plgunilor qi soliciti popuneri din partea Consiliului locai pentru componen{a acesteia.

Dl Zatyko Stefan propune cdte un reprezentant din fiecare,sat, dl Torok Ioan pt.satul Ciuhoi, dl.Buzas
pt.satul Sffirnag Ei dl Ungur pt.satul Cenalog.

_ Dl. Primar propune s[ se treac[ la supunerea la vot a proiectului de hotdr6re a$a cum a fost propus,
dacl sunt de acord cu preful chiriei.

Dl. Erdei Jozsef, presedintele de sedin15, propune supunerea la vot a proiectului de hot[r6re, punctul
patru din ordinea de zi, adoptandu-se Hotararea nr.15 cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si t abtineri
(dl.viceprimar). Dl Erdei D[nuf nu particip[ la vot, fiind in conflict de interese.

Punctul cinci din ordinea de zi, aga pum a fost aminitit la inceputul qedinlei, ,"irto"ui"qte cu punctele
care suplimenteazd. ordinea de zi, fiind vorba despre aceasi problemI - salubrizarea.
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La punctul sase al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea planului de ocupare a
functiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Saniob, pentru- anul
2017, d-na secretar prezintdraportul de specialitate.

Dl Erdei Jozsef presedintele de sedinfl, inviti la discufii.
Nu se inscrie nimeni.

Dl.Erdei Jozsef presedintele de sedin[[, supune la vot proiectul de hotdr6re, punctul gase al ordinii de
zi, adoptandu-se Ifotararea nr.16, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

j

La punctul $apte, Proiect de hotarare privind trecerea unor imobile din domeniul public al
cbmunei Sfiniob in domeniul privat al comunei Sffniob, judetul Bihor , d-na secret ar arutdcd punctul
qapte se leagl de punctul opt al ordinii de zi-si prezintd raportul de specialitate, precum si anexa fu p-i..t .

Dl Erdei Jozsef, presedintele de sedinti, invitii la disculii.
Nu se inscrie nimeni.

Dl.Erdei Jozsef presedintele de sedinl[, supune la vot proiectul de hotirdre, punctul qase al ordinii de
zi, adoptandu-se Hotararea nr.lTrcu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt, Proiect de hotarare privind apro$area concesionlrii spafiilor cu destinafia
de cabinet medical, situate in Comuna Sflniob, satul Cenalos nr.88, in regim de tur$,/contraturl si
satul Ciuhoi nr.205, concesionare directa, d-na secretar aratd cd acest mateiial a fost-inifiat la gedinla
anterioarl, dar a fost necesard am0narea. Acum, pebaza acordului de voinf6 dintre cei doi medici,'a fost
inifiatl concesionarea spa(iului de la Cenaloq in regim de tur[-contratur6, iar spa(iul de la Ciuhoi va fi
concesionat direct doar medicului solicitant pdnd la iiqirea la pensie legald. De fapt,'propunerea este ca cei

' doi medici sd ocupe spafiile pdnl la vdrsta legald"de pensionare. Pentrulrimii cinci *i, .!d"r"nfa va fi de 1
euro/mp, iar dup[ cei cinci ani, redevenfa se va renegocia.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, nu este de acord cu termenul ooncesiunii gi propune ca acest termen sd fie
db 5 ani pentru am6ndoi medicii, pentru a da posibilitatea gi Consiliului tocat viitor sd ia decizii in acest
SENS.

D-na secretar, aratd, conform HG nr.884/2004, termenul minim de concesionare este de 15 ani.
Dl Kiss Stefan arati c[ nu infelege ce rol mai are Consiliul Local din moment ce legea stabile;te

aceste termene.
Dl primar atattr cd,ludnd in considerare preful chiriei raportat la suprafafi, in cinci ani se adund o

sumd mai micl dec6t suma pe care medicii vor fi nevoifi s[ o investeascr in rpuiiit. respective, referitor la
structura cl[dirilor. Stim ci.aceste spafli sunt destul de deteriorate. Am putea sa ieabilitdm noi spuliiie, Oar
;tim cd bugetul nu ne pernite, astfel c[ varianta este de a reabilita chirLgul, ca mai apoi, noi .iJ;;"_o1j;
aceste investitii din chiria respectiv[. Dar din chiria pe 5 ani, nu prea au cum sd recupereze.

Dl. Erdei Jozsef presedintele de se{infl, propune sI se voteze pentru termenul de 5 ani, pentru ambii
medici. Drept pentru care s-au obfinut 6 voturi pentru si 4 abtineri.

In final, dl. Erdei Jozsef presedintele de sedinfi, supune la vot proiectul de hotarare, punctul opt al
ordinii de zi, adoptandu-se Ifotararea nr.l8, cu 9 voturi pintru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . Dl Erdei
Ddnuf nu a participat la vot, fiind in conflict de interese.

- Lapunctui noua din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea amplaslrii sta(iilor
de autobus pentru imbarcarea/debarcarea persoanelor prin curse pubiice regulate ,i "r.r" special
regulateo dl viceprimar ptezinta materialul, care gi acesta a fost reluat de la ultim"a gedin@ qi arat[ cd in
satele Ciuhoi gi Cenaloq vor fi infiin{ate stafii de autobus cap6t-de-linie. La fel gi in satuf S6niob, pentru
cursele speciale va fi un cap de linie la intrare pe swab-uta. Din consultarea 

"u ""i 
de la Consiliul Judetean

ni s-a spus cd pentru aceste loca{ii vor finanta sta{iile de autobus. -:'--'---
In final, dl. Erdei Jozsef presedintele de sedin{[, supune la vot proiectul de hotdr6re, punctul noul al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.19, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 1 abiineri (dl Erdei
Denu!) . Dl Ungur Andrei, nu a participat la vot, fiind in conflict de interese.

La punctul zece din ordinea.de zi, Proiect de hotarare privind aprobare*Planului de analiza si
acoperire a riscurilor in domeniul situaliilor de urgenta,la nivelul comunei Saniotro jude{ul Bihor, dl.



Inspector Kuin Nary Lorant prezintd, raportul de
urmitorul, de altfel, se aprob[ in fiecare an.

qi arati cI acest proiect de hotIr6re,

Dl Erdei Jozsef presedintele de sedintd, ihvitd la discutii.
Nu se inscrie nimeni.

' Dl.Erdei Jozsef, presedintele de sedint[, supune la vot proiectul de hot6r6re, punctul zece al
de zi, adoptandu-se tlotararea nr.20, cu l0 voturi pentru, 0 voiuri impotriva si 0 abtineri .

La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotlrflre privind aprobare planului de
asigurare cu resurse umane, materiale gi financiare necesare pentru gestionarea situafiilor de
urgen{i, dl. Inspector Kuin Nagy Lorantprezintd,raportul de specialitate .

Dl Erdei J6zsef, presedintele de sedin(6, invitd la disculii.
Nu se inscrie nimeni.
Dl.Erdei Jozsef, presedintele de sedinli, supune.la vot proiectul de hotdrare, punctul unsprezece al

ordinii de zi, adopt4ndu-se Hotararea nr.2l., cu l0 voturi p.nT, 0 voturi i*potri"" ri 0 abfineri .-

La urmitoarele puncte sunt prezentate RAP1RTUL PRIMARaLUI DE INFLRITIARE \RIVIND
STAREA ECONOMICA, SOCIALA Sr DE MEDIU A COMUNET SANIOB pE ANUL 2016, dupd, care
Raportul primarului comunei Saniob privind situatia gestionarii bunurilor si inventarierea
patrimoniului comunei Ia sfarsitul anului 2016 qi rapoartele de activitate pe anul 2016 ale
viceprimarului si consilierilor locali diil comuna Saniob.

S-a luat act de fiecare raport gi au rezultat hotarArea nr.22" hotirire? nr.23 si hotlrflrea nr.24.

La punctul cincisprezece, gaisprezece si qaptesprezece din ordinea de zi, proiecte care trateazd,
problema salubrizlrii, dl Zatyko Stefan Adalbert propune s[ se discute in principal despre ultimul punct
care ne intereseazd la modul concret.

Dl Kuin Nagy Lorant prezintd oferta inaintatd de cdtre SC REOSAL, unde avem 3 variante de pre!:
17,5 lei pentru toate tipurile de gospodirii, sau 18 lei/gospod[rie gi 15 lei/persoanl singurd, Ei varianta trei
la care s-a ajuns, mai bine zis, in uffna negocierilor noust 

", 
pentru a putea diminua costul pentru persoana

singur5, astfel, de 2l lei/gospoddrie cu mai mult de o persoand gi tb lei/persoana singura. pentiu firme,
costul va fi de 77 leilmc deseu*tva, iar contracful se va incheia pentru minim 1 mc.

Dl primar, aratl cd proiectul de hotdrAre a fost'intocmit pe varianta a3-a. intradev[r prefurile nu
sunt mici, dar nu avem ce face. $tim cI a fost scos la licitatie cu 6 lei gi nu s-a prezentat nimeni. Dac6
ridicam Ia 9 leilpersoani, practic ajungeam la un cost mult mai mare pe gospoddrie, pare tu peste 30 lei. Nu
mai putem agtepta, Garda de mediu ne va verifica peste doul slptrm6ni Cum am rezolvat 

".r 
satrbrira.ea.

Dl Zatyko Stefan Adalbert propune s[ fie citit proiectul de hotirdre si odatd cu acesta vor fi
aprobate gi celelalte doud.

D-na secretar dI citire proiectului de hotdrire privind delegarea gestiunii serviciului de
salubrizare a comunei Saniob citre operatorul Regional S.C. Compania nioSAL S.A. Borq, dupl
cpre dd cuvantul dlui inspector Kuin sd prezinte anexele la proiect.

Dl Kuin Nagy Lorantprezintd aspectele principale ale fiecrrei anexe.
La final, Dl.Erdei Jozsef, presedintele de sedin16, supune la vot proiectul de hotdr6re, punctul

cincisprezece, Proiect de hotarare privind aderarea Comunei Sffniob la Asocia(ia de Dezvoltare
fntercomunitari ,TREOSAL', adoptandu-se Hotararea nr.25, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri , apoi, punctul gaisprezece Proiect de hotarare piivi"A intrarea in actionariatul S.C.
COMPANIA REOSAL S.A., a comunei Saniob si virarea aportului in numerar la capitalul social Ia
S,C. COMPANIA REOSAL S.A. in suma de 700 lei, reprezentan d 0,loh din actiona riat,,,adoptandu-
se Hotararea nr.26, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri qi ultimul punct din ordinea de zi
Proiect de.hotarare privind delegarea gestiunii serviciului de salubrizare a comunei Saniob cltre
Operatorul Regional S.C. Compania REOSAL S.A. Borq, adoptandu-se Hgtararea nr.27, cu l0 voturi
pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .s{



La diverse

1. Solicitarea dr.Bandi Virgit, medic veterinar de a primi,un spatiu in localitatea Ciuhoi
nr.205.

Dl primar aratd cdmedicul veteririar a solicitat s[ se mute cu spa{iul din spatele clddirii,
in fa{I, in locul fostului sediu al poliliei. Dar, pentru c[, sediul comunei este la S6niob, este de p[rere c[ qi

biroul velerinarului ar fi bine s[ se mute in centrul de comunl, astfel, c6nd este nevoie de dAnsul, s[ fie gisit
mai uqor. Propun s[ amenaj[m un birou iri cl[direa de l6ng[ casa de nuntd, unde avem gi garajul gi ag dori sl
fi1i de acord cu mine s[-l aducem in Sflniob.

Dl Erdei DInu! intreab[ ce face pAn[ la amenajarea biroului. Va r6mine la Ciuhoi?
Dl Torok Emeric, propune ca pdni la amenajarea biroului din Sdniob, s[ i se acorde spa{iul solicitat

de la Ciuhoi
d-na secretar aratd, cd, in func{ie de propunerea Consiliului local, pentru qedin{a urmltoare va fi

ini{iat un proiect de hotSrdre cu privire la inchirierea spa(iului propus.
Dl Kiss Stefan soliciti sd se ia in considerarea propunerea dlui Torok Emeric; iar cdnd va fr gata

:":':*#':;:ry1;,":f*;""1':ff'::ti",ff:,?'lLou inilieqea unui proiect de hotaral rereritor ra

inchirierea spafiului de la Ciuhoi, pentru un an de zile.

Dna secretar aduce la cunostinta consilierilor, cl mai au obligalia de a depune declaratiile de

avere si de interese.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Erdei Jozsef - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentiu care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SECRETAR
ERDEI JOZSEF RIA-ELENAq F
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